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PREDMET: Susret župana s gradonačelnikom Grada Raba i načelnikom Općine 
                    Lopar 

- PRIOPĆENJE, DOSTAVLJA SE - 
 
 U okviru trećeg u nizu sastanaka županijskih čelnika s predstavnicima lokalne 

samouprave s područja PGŽ, župan Zlatko Komadina sa suradnicima susreo se 
danas u Rabu s gradonačelnikom Grada Raba Nikolom Grgurićem i načelnikom 
Općine Lopar Alenom Andreškićem. 

Po završetku susreta župan je rekao kako je ovo treći susret na Rabu u ovom 
mandatu županijske vlasti ali prvi u novom mandatu rapske gradske uprave. „Mislim 
da je ovo dokaz da mi radimo na poslovima, projektima i programima te ostvarenju 
poslova Županije u korist građana, a ne u korist političkih boja. Na današnjem smo 
susretu otvorili sva pitanja za koja je nadležna Županija i županijske institucije. 
Imamo puno institucija Županije na otoku Rabu. Dogovorili smo između ostalog već 
konkretne lučke projekte, podizanje kvalitete usluge na Mišnjaku i Loparu. Preko 
Županijske lučke uprave ići će se u proširenje pristaništa u Loparu u smislu trajektne 
rampe, kao i potrebne sadržaje u luci Mišnjak.. S Lučkom upravom Senj i Ličko-
senjskom županijom dogovorili smo uređenje luke Stinica, tako da će za godinu 
dana, nadamo se već iduće turističke sezone, stanje u tim trajektnim pristaništima biti 
puno bolje“, naglasio je župan.   

Govoreći o ostalim projektima najavio je da će se uskoro vjerojatno izmiještati 
srednju školu, da bi se proširila osnovna na jednosmjenski rad, a cilj je zajedničkim 
snagama izgraditi novu srednju školu.   

„Također smo dogovorili fizikalnu terapiju u okviru Psihijatrijske bolnice Rab, 
koja ima sve stručne uvjete za to, ali nažalost nema ugovor s HZZO-m te se mora 
dogovoriti način financiranja da bi se ta usluga koristila. Razriješili smo dio oko 
primarne zdravstvene zaštite u Loparu i Rabu, te se još treba pojačati kapacitet u 
turističkoj sezoni. Dogovorili smo sufinanciranje školske sportske dvorane u Loparu, 
po istom modelu sufinanciranja kako smo ih gradili i u ostalim dijelovima Županije jer 
djeca Lopara imaju pravo i potrebu ići na tjelesni odgoj u svojoj školi, a sada to tamo 
nemaju“, rekao je župan te dodao kako ima dosta pitanja koja su za ovog susreta 
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otvorena, a koja su državne teme kao što je pitanje prečestog zatvaranja magistrale 
što otežava dolazak na Rab. 

Naglasio je također da je pri kraju investicijski ciklus u Psihijatrijskoj bolnici 
Rab, te da se uređuju zadnja dva paviljona a do sada je ukupno uloženo oko 50 
milijuna kuna. Ta bolnica daje dodatnu zdravstvenu uslugu kada primarna „zakaže“ u 
ovom djelu.  

Istaknuo je također da županijske ustanove u Rabu imaju ispostave za 
građevinske  dozvole te postupak legalizacije, ispostavu Doma zdravlja, Nastavnog 
zavoda za javno zdravstvo, osnovnu školu i srednju školu, Bolnicu, Lučku upravu, 
dakle čitav niz institucija da se zajednički s gospodarstvom Raba i lokalnom 
samoupravom stvore uvjeti za što kvalitetniji život građana.              

 „Zadovoljan sam s onime što smo danas čuli i imamo nekoliko obećanja. Prvo  
je da nam se neće ukinuti liječnik opće prakse i da ćemo zadržati ambulantu na 
području općine Lopar. Drugo obećanje na kojemu se zahvaljujemo jest da će se 
Županija uključiti u financiranje naše sportske dvorane. Što se tiče dolaska na otok - 
problema povezivanja SZ dijela otoka Raba sa Senjem jer je to trenutno najbrži put 
povezivanja s našim županijskim središtem, očekujemo nastavak investicija od 
strane Županije, Lučke uprave i nadležnog ministarstva u produženju gata i problema 
koji imamo s čekališnim terminalom“, rekao je načelnik Andreškić.. 

Gradonačelnik Raba Nikola Grgurić izjavio je da ono što otočane i građane 
Raba zanima jest kompletna situacija standarda i visina standarda življenja na 
otocima, a usko je povezano i uz turizam. „To je prijem i prihvat turista od samog 
dolaska u zračnu luku autoputom preko magistrale na otok, luke Stinica i Mišnjak i 
naravno županijske ceste. Potrebno je krenuti od početka a to je povezivanje, 
dostupnost, dolazak i polazak s otoka, jer smatram da mi ne bi trebali živjeti za 
turizam nego uz turizam koji će nam pomoći u podizanju ukupne kvalitete života na 
otoku. U tom smislu važan je i standard zdravstva i školstva, a i ostalih društvenih 
djelatnosti koje želimo na otoku razvijati i u njima uživati“, rekao je gradonačelnik 
Grgurić. Razgovaralo se i o Hotelu Imperial kao ključnoj temi zbog buduće 
privatizacije te izgradnji nove srednje škole. 

Unaprijed zahvaljujemo na objavi priopćenja i srdačno Vas pozdravljamo. 
S poštovanjem, 
           

 
             Voditeljica Kabineta Župana 

              Ermina Duraj 

               
DOSTAVITI:  

1. NASLOVU 
2. ARHIVA, ovdje 

 

 

 


